
 

Referat FAU møte  1. desember 2020 

Tilstede Lone R. Norshusstuen, Stine Rybråten, Marthe Evenrud Bjerke, Mildrid Fyksen,  Håkon Rustad 

og Lena Dalen (vara for Fatima Ismail). Forfall Hege Karlsen, Jan Harald Englund. 

1. Gjennomgang av innkalling: Godkjent 

2. Rektor er ikke tilstede pga sykdom, så informasjon fra rektor utsettes til møtet i februar.  

3. Gjennomgang av KFU og SU møte.  

KFU Møtet ble avholdt 9. november. Et hovedtema for KFU dette året er fokus på  læringsmiljøene på 

skolene. Ellers var skolemiljø, økonomi og covid 19 temaer på møtet.  

SU møtet ble avholdt på skolen 5. november. Temaer var Koronahverdag - læringsmiljø, Økonomi, 

ressurssituasjon-organisering og tilpasset opplæring, og ferdigstilling av utsmykning i forbindelse med 

utbygging. Fullstendig referat ligger på skolens nettside.  

4. Vipps innsamling. VI kjører igang Vipps innsamling så fort som mulig. Mildrid ordner tekst og sender 

rektor, som formidler viderer til alle foreldre. Representantene legger dette ut på klassens facebook side.  

5. Økonomi - videre jobb med å dekke tapte inntekter. Håkon planlegger og legger frem forslag for FAU 

på gjennomføring av kake/godteboks salg på nyåret. Tas opp på møtet i februar.  

Eventuelt:  

Vi avlyser FAU møtet i januar.  

Saksliste til møtet i februar:  

- Info fra rektor (økonomi, lekser og covid 19) 

- 17. Mai :  Vi inviterer klassekontaktene som skal arrangere 17. mai til en del av FAU møtet i februar, 

for å sette igang prosessen med planlegging.  

 Vi ønsker å oppfordre lærerne og rektor til god kommunikasjon hjem til foreldre. Vi opplever at foreldre 

ønsker mest mulig informsjon om hva som foregår i klasserommet og hvordan læringsmiljøet er. Bedre 

med for mye info, enn for lite.  

Neste møte 2. februar 2021, kl 18:30 

 

 


